

TERMS AND CONDITIONS IN RESPECT OF K11 MUSEA KLUB 11 Member Exclusive Privileges

1. KLUB 11 New Member Reward - Spend HK\$1,000 at K11 MUSEA to receive 50 K Dollars

Terms and conditions:

- Screenshot this offer.
- Visit Koncierge, G/F, K11 MUSEA and present the screenshot to sign up for the campaign.
- Register your cumulative spend of HK\$1,000 or above issued by K11 MUSEA within 90 days after registering the offer. (If Members register before 19 December 2022, the Eligible Receipt should be issued within 90 days after 19 December 2022).
- 50 K Dollars earned thereunder will be automatically credited to Members' K Dollar Program account in the form of K Points after the Eligible Transaction is verified and confirmed by KLUB 11 within 15 working days, and will expire by 31 March 2024.
- [Terms and Conditions](#) apply

2. MoMA Design Store - MoMA Design Store HK\$100 e-voucher upon HK\$1000 spending.

Terms and conditions:

- Terms and conditions of MoMA Design Store Hong Kong (MDSHK) apply.
- This offer is only applicable to a single transaction with net spending of HK\$1,000 or above on regular-priced item(s).
- This offer is applicable to physical store only.
- This offer is not valid in conjunction with other promotions and discounts.
- This e-voucher cannot be used to purchase any gift card or shopping coupon.
- This e-voucher is not for sale, non-exchangeable for cash and/or other gifts, and cannot be returned. MDSHK reserves the right to collect or cancel the vouchers used for sale.
- MDSHK will not be liable for the loss, theft, damage, and misuse of any issued voucher. The voucher holder shall be solely responsible for all liabilities.
- MDSHK reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice. In case of disputes, the decision of MDSHK shall be final.
- This offer is valid until 31 March 2023.

3. PURE Fitness - PURE Fitness at K11 MUSEA 7-day trial.

Terms and conditions:

- Please remember to book your time-slot in advance through the link or QR code on the redemption letter to guarantee your entry.
- This trial is valid until 31 March 2023.
- This trial is valid at PURE Fitness at K11 MUSEA only.
- This trial is valid for first-time PURE visitors who are Hong Kong residents and 18 years of age or above.
- Only one trial may be used per person. This trial can be transferred to friends for usage.
- This trial is non-refundable and cannot be redeemed for cash.
- This trial cannot be used in conjunction with any other discount or promotional offer.
- Any dispute connected in any way with this promotion will be resolved by PURE at its absolute discretion.

4. Donut Playhouse - Enjoy 20% off discount upon purchase of entry tickets

Terms and conditions:

- All Guests are required by law to use the "LeaveHomeSafe" app and fulfill the "Vaccine Pass" requirements upon entering Donut Playhouse.
- Entry Ticket includes 1 Adult and 1 Child(with 80-140cm).
- It is required to wear socks.
- All tickets are non-refundable and non-exchangeable.
- For the online ticket holders please arrive at the venue 15 minutes before start time for registration.
- About the playhouse opening hours, session times and cleaning time, please call 9187 9792 or check with our frontline staff.
- Subject to quota availability.
- The opening hours and game content of Donut Playhouse may be varied in accordance with its operational needs, without prior notice.
- Terms and Conditions apply; In the event of any disputes, Donut Playhouse reserves the right of final decision.
- This offer is valid until 31 March 2023.

5. Guerlain - Upon purchase of HK\$2,000 (excluding value sets), book to enjoy a complimentary 45-minutes Orchidée Impériale Discovery Treatment (worth HK\$1,500).

Book to enjoy a complimentary Imperial Hand or Eye Massage Service and receive a Orchidée Impériale Deluxe Sample upon completion of service.

Terms and conditions:

- *Advance booking is required for service.
- Each Customer can enjoy each privilege once only.
- Service quota is available on first-come-first-served basis and gifts are available while stocks last.
- In view of the latest situation of COVID-19, service might be temporarily suspended without prior.
- This offer is valid until 31 March 2023.

6. Fortnum & Mason - Purchase Fortnum & Mason's Classic Set at a privileged price of HK\$556*, including:

- **MUSEA Blend Tea Caddy 250g**
- **Piccadilly Stem Ginger Biscuits 200g**
- **Fortnum's Plastic Free Bag for Life Standard**

(*Original price: HK\$654, 15% off discount)

Terms and conditions:

- Available while stocks last.
- Terms and Conditions apply; In the event of any disputes, Fortnum & Mason reserves the right of final decision.
- This offer is valid until 31 March 2023.

7. LEGOLAND® Discovery Centre Hong Kong Ticket & Yung's Bistro Package (Weekday) - Weekday Package at HK\$812 (Original Price HK\$926, 13% off savings)

Package includes:

- **2 admission tickets to LEGOLAND® Discovery Centre Hong Kong**
- **Yung's Bistro Signature Roasted Whole Goose Leg Set (with Charcoal Stove)**

Terms and conditions:

LEGOLAND® Discovery Centre Admission Ticket - Weekday

- LEGOLAND® Discovery Centre Admission Ticket - Weekday is applicable for weekdays (excluding public holidays & weekends).
- Please visit Koncierge, B2, K11 MUSEA for redeeming the LEGOLAND® Discovery Centre Hong Kong Admission Ticket.
- Please arrive LEGOLAND® Discovery Centre (Shop B131-133, B1/F) at least 15 minutes before the designated timeslot for admission.
- For more information, such as its opening hours and house rules, please visit <https://www.legolanddiscoverycentre.com/hong-kong/en/policies/general-house-rules/>.
- Please arrive at the location of experience on time, as admission may not be granted to late arrivals due to capacity restrictions.
- Guests are able to spend up to 3 hours at the attraction.
- Adults and children aged 3–11 must enter the attraction together (solo entry not allowed); please present your ID card for identity verification.
- Adult Ticket: For guests aged 18 and above; Child Ticket: For guests aged 17 and below.
- Children aged 11 and under must be accompanied by an adult at all times
- Children aged 12–17 may enter the attraction independently; proof of ID (ID card) is required.
- The ticket is not transferable, please consider before booking.
- All sold tickets will not be refunded.
- This offer cannot be sold*, redeemed for cash and other products.
(*Selling includes any attempt to sell offers through any channel. Offers will be void once such attempts are detected regardless of result.)
- Photocopies are not being accepted.
- This offer cannot be used with other promotional offers.
- This offer can be used once only.
- The offer is subject to the terms and conditions of LEGOLAND® Discovery Centre Hong Kong.
- Terms and conditions of LEGOLAND® Discovery Centre Hong Kong are subject to change without further notice.
- This offer is valid until 31 March 2023.

Yung's Bistro

- This offer is valid from now till 31 March 2023.
- This offer is only applicable to dine-in.
- Offer including 10% service charge and Chinese Tea.
- Advanced reservation is required and subject to availability.
- This offer is non-transferable.
- The offer cannot be redeemed/exchanged for cash/other products, or used in conjunction with other promotional offers or discounts.
- Yung's Bistro has the right to interpret these terms and conditions. In case of any disputes, Yung's Bistro reserve the right of final decision.
- The Chinese version of these Terms and Conditions are for reference only. In case of discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

8. LEGOLAND® Discovery Centre Hong Kong Ticket & Yung's Bistro Package (Weekend & Public Holidays)

**- Weekend Package at HK\$830
(Original Price HK\$946, 12% off savings)**

Package includes:

- **2 admission tickets to LEGOLAND® Discovery Centre Hong Kong**
- **Yung's Bistro Signature Roasted Whole Goose Leg Set (with Charcoal Stove)**

Terms and conditions:

LEGOLAND® Discovery Centre Admission Ticket - Weekend and Public Holidays

- LEGOLAND® Discovery Centre Admission Ticket - Weekend and Public Holidays is applicable for weekends and Public Holidays.
- Please visit Koncierge, B2, K11 MUSEA for redeeming the LEGOLAND® Discovery Centre Hong Kong Admission Ticket.
- Please arrive Legoland Discovery Centre (Shop B131-133, B1/F) at least 15 minutes before the designated timeslot for admission.
- For more information, such as its opening hours and house rules, please visit <https://www.legolanddiscoverycentre.com/hong-kong/en/policies/general-house-rules/>.
- Please arrive at the location of experience on time, as admission may not be granted to late arrivals due to capacity restrictions.
- Guests are able to spend up to 3 hours at the attraction.
- Adults and children aged 3–11 must enter the attraction together (solo entry not allowed); please present your ID card for identity verification.
- Adult Ticket: For guests aged 18 and above; Child Ticket: For guests aged 17 and below.
- Children aged 11 and under must be accompanied by an adult at all times.
- Children aged 12–17 may enter the attraction independently; proof of ID (ID card) is required.
- The ticket is not transferable, please consider before booking.
- All sold tickets will not be refunded.
- This offer cannot be sold*, redeemed for cash and other products.
- (*Selling includes any attempt to sell offers through any channel. Offers will be void once such attempts are detected regardless of result.)
- Photocopies are not be accepted.
- This offer cannot be used with other promotional offers.
- This offer can be used once only.
- The offer is subject to the terms and conditions of LEGOLAND® Discovery Centre Hong Kong.
- Terms and conditions of LEGOLAND® Discovery Centre Hong Kong are subject to change without further notice.
- This offer is valid until 31 March 2023.

Yung's Bistro

- This offer is valid from now till 31 March 2023.
- This offer is only applicable to dine-in.
- Offer including 10% service charge and Chinese Tea.
- Advanced reservation is required and subject to availability.
- This offer is non-transferable.
- The offer cannot be redeemed/exchanged for cash/other products, or used in conjunction with other promotional offers or discounts.
- Yung's Bistro has the right to interpret these terms and conditions. In case of any disputes, Yung's Bistro reserve the right of final decision.
- The Chinese version of these Terms and Conditions are for reference only. In case of discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

有關 K11 MUSEA KLUB 11 會員獨家禮遇條

款及細則

1. KLUB 11 迎新獎賞 - 於K11 MUSEA消費滿港幣1,000，即可領取50 K Dollar

條款及細則

- 將此優惠截圖。
- 親臨K11 MUSEA地下K11禮賓部出示優惠截圖並登記參與活動。
- 完成登記後90天內，於K11 MUSEA累積並登記消費滿港幣 1,000 元或以上即可換領獎賞。
(若於2022年12月19日之前成為會員，則由2022年12月19日起計的90天內登記消費)
- 會員所獲贈之50 K Dollar 將會於合格交易被KLUB 11認證後，將於15個工作天內以K積分形式自動存入會員的K Dollar獎賞計劃帳戶，且到期日為2024年3月31日。
- 優惠受有關[條款及細則](#)約束。

2. MoMA Design Store - MoMA Design Store HK\$100 電子禮券

條款及細則

- 受香港MoMA Design Store 條款及細則約束。
- 此電子禮券只適用於購買正價產品淨額滿HK\$1,000 的單次消費。
- 此優惠只適用於實體店。
- 此優惠不可與其他優惠或折扣同時使用。
- 此電子禮券不可用作購買禮品卡或購物禮券。
- 電子禮券不可轉售、兌換現金或其他禮品，亦不設退換。香港MoMA Design Store 有權收回或取消用作轉售用途之電子禮券。
- 持券人有責任承擔禮券之遺失、失竊、損毀或誤用，香港MoMA Design Store 概不負責。
- 香港MoMA Design Store 保留修改條款及細則的權利，恕不另行通知。如有任何爭議，香港MoMA Design Store 將保留最終決定權。
- 此優惠有效期至2023年3月31日。

3. PURE Fitness - PURE Fitness at K11 MUSEA 7天免費通行證

條款及細則

- PURE Fitness at K11 MUSEA 7天通行證之持有人需在享用連續7天免費通行體驗之前提前於兌換信上網址或二維碼預約。
- 優惠期直至2023年3月31日。
- 優惠只適用於PURE Fitness at K11 MUSEA。
- 此通行證只限18歲或以上的香港居民，並為非PURE持卡人使用。
- 每人只限登記一次。此通行證可以轉贈給朋友使用。
- 優惠及獎賞不可退款或兌換等值現金。
- 優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用。
- 如有任何爭議，PURE保留最終決定權。

4. Donut Playhouse - 購買門票可享8折優惠

條款及細則

- 根據法例所有客人進入Donut Playhouse時使用“安心出行”應用程式並達到“疫苗通行證”要求。
- 門票包括1名成人及1名兒童（80-140cm）。
- 客人必須穿襪子。
- 所有門票均不可退款及不可兌換。
- 持網上門票客人請于預約時間前15分鐘到達登記。
- 關於 Donut Playhouse 開放時間及清潔時間，請致電9187 9792或向前線員工查詢。
- 配額數量有限，額滿即止。
- Donut Playhouse 開放時間及體驗內容可能因應營運需要而有所變動，恕不另行通知。
- 如有任何爭議，Donut Playhouse 保留最終決定權。
- 此優惠有效期至2023年3月31日。

5. 法國嬌蘭 - 凡購物滿HK\$2,000 (優惠套裝除外), 可預約尊享45分鐘禦庭蘭花極致全面體驗護理1次 (價值HK\$1,500)。

預約尊享至臻手部或眼部護理服務1次(價值HK\$250)，完成後可獲贈禦庭蘭花體驗裝1份。

條款及細則

*敬請預約服務。

- 每位客人只可享各禮遇1次。
- 服務名額及禮品數量有限，額滿/送完即止。
- 服務或因應新型冠狀病毒疫情狀況而暫緩，將不作另行通知。
- 此優惠有效期至2023年3月31日。

6. 福南梅森 - 以優惠價 HK\$556* 購買福南梅森經典套裝，包括：

- **MUSEA Blend Tea Caddy 250g**
- **Piccadilly Stem Ginger Biscuits 200g**
- **Fortnum's Plastic Free Bag for Life Standard**

(*原價：HK\$654，85折優惠)

條款及細則

- 數量有限，賣完即止。
- 如有任何爭議，Fortnum & Mason 保留最終決定權。
- 此優惠有效期至2023年3月31日。

**7. 香港樂高®探索中心及鏞鏞·藝嘗館套票 (平日) – 平日套票 HK\$812
(原價 HK\$926, 87折)**

套票包括：

- 香港樂高探索中心門票2張
- 鏞鏞·藝嘗館招牌炭燒原只鵝脾套餐 (連炭燒爐)

條款及細則

香港樂高® 探索中心門票-平日票

- 香港樂高® 探索中心門票-平日票適用於工作日（公眾假期及週末除外）
- 請於K11 MUSEA 地庫2樓禮賓部兌換香港樂高®探索中心門票。
- 請於指定時段至少15分鐘前抵達樂高探索中心（地庫1樓B131-133）
- 更多詳情，如開放時間及場館守則，請瀏覽 <https://www.legolanddiscoverycentre.com/hong-kong/policies/house-rules/>。
- 為確保入場人士能於預訂日期及時間進入場館，請根據所預訂之時間準時到達。遲到者有機會因場地人數管制而未能進場。
- 客人最多可以在於場館逗留 3 個小時。
- 成人及 3-11 歲之兒童必須一同進場，不能單獨進場，所有兒童於進場時均須出示有效個人身份證明文件，如香港身份證。
- 18 歲或以上為成人，17 歲或以下為兒童。
- 11 歲或以下之兒童於進場或於場館內任何時間均須有成人陪同。
- 12-17 歲之兒童則可單獨進入場館，進場時須出示有效個人身份證明文件，如香港身份證。
- 門票不可轉讓他人。
- 所有已出售之門票將不予退還。
- 此優惠不能出售*，兌換現金及其他產品。
- (*「出售」是指嘗試經任何管道出售此優惠。無論成功出售與否，一經發現馬上作廢。)
- 影印本無效。
- 此優惠不能與其他優惠同時使用，
- 此優惠不能重複使用以及只能使用一次。
- 優惠附帶香港樂高®探索中心的條款及細則。
- 香港樂高®探索中心所訂的優惠細則如有更改，恕不另行通知。
- 如有任何爭議，香港樂高®探索中心保留最終決定權。
- 此優惠有效期至2023年3月31日。

鏞鏞·藝嘗館

- 此優惠有效期即日起至2023年3月31日。
- 此優惠只適用於堂食。
- 已連茶芥及加一服務費。
- 限量供應, 客人需提前預留座位。
- 此優惠不可轉讓。
- 此優惠不能兌換現或其他產品, 不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。

• 本條款及細則的解釋權歸鏞鏞·藝嘗館。如有任何爭議，以鏞鏞·藝嘗館對相關佐山具效決定。

**8. 香港樂高®探索中心及鏞鏞·藝嗜館套票 (周末及公眾假期) –
週末及公眾假期套票 HK\$830
(原價 HK\$946, 88折)**

套票包括：

- 香港樂高探索中心門票2張
- 鏞鏞·藝嗜館招牌“嘆”燒原隻鵝脾套餐 (連炭燒爐)

條款及細則

港樂高® 探索中心門票-週末及公眾假期門票

- 香港樂高® 探索中心門票-週末及公眾假期門票適用於週末及公眾假期。
- 請於K11 MUSEA 地庫2樓禮賓部兌換香港樂高® 探索中心門票。
- 請于指定時段至少15分鐘前抵達樂高探索中心（地庫1樓B131-133）。
- 更多詳情，如開放時間及場館守則，請流覽 <https://www.legolanddiscoverycentre.com/hong-kong/policies/house-rules/>。
- 為確保入場人士能于預訂日期及時間進入場館，請根據所預訂之時間準時到達。遲到者有機會因場地人數管制而未能進場。
- 客人最多可以在於場館逗留 3 個小時。
- 成人及 3-11 歲之兒童必須一同進場，不能單獨進場，所有兒童于進場時均須出示有效個人身份證明文件，如香港身份證。
- 18 歲或以上為成人，17 歲或以下為兒童。
- 11 歲或以下之兒童于進場或於場館內任何時間均須有成人陪同。
- 12-17 歲之兒童則可單獨進入場館，進場時須出示有效個人身份證明文件，如香港身份證。
- 門票不可轉讓他人。
- 所有已出售之門票將不予退還。
- 此優惠不能出售*，兌換現金及其他產品。（*「出售」是指嘗試經任何管道出售此優惠。無論成功出售與否，一經發現馬上作廢。）
- 影印本無效。
- 此優惠不能與其他優惠同時使用，
- 此優惠不能重複使用以及只能使用一次。
- 優惠附帶香港樂高® 探索中心的條款及細則。
- 香港樂高® 探索中心所訂的優惠細則如有更改，恕不另行通知。
- 如有任何爭議，香港樂高® 探索中心保留最終決定權。
- 此優惠有效期至2023年3月31日。

鏞鏞·藝嘗館

- 此優惠有效期即日起至2023年3月31日。
- 此優惠只適用於堂食。
- 已連茶芥及加一服務費。
- 限量供應, 客人需提前預留座位。
- 此優惠不可轉讓。
- 此優惠不能兌換現或其他產品, 不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。
- 本條款及細則的解釋權歸鏞鏞·藝嘗館。如有任何爭議, 以鏞鏞·藝嘗館對相關作出最終決定。

